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                   PROTOKÓŁ  Nr XLV/2022        projekt 

z   sesji Rady Miejskiej w  Wodzisławiu odbytej w dniu 25 sierpnia 2022 roku  

w sali posiedzeń Urzędu Miasta i Gminy w Wodzisławiu 

  

 Sesja Rady  trwała od godziny 920  do godziny 1106. Obradom przewodniczył pan 

Leszek Krzelowski Przewodniczący Rady Miejskiej w  Wodzisławiu.  Na stan 15 radnych                  

w sesji  uczestniczyło 12 radnych – nieobecni radni Urszula Kowalczyk, Jarosław Straszak, 

Janusz Zasada (potwierdzenie logowania  załącznik Nr 1 do protokołu). 

Ponadto obecni byli zaproszeni goście pan Dominik Łukasik Burmistrz Miasta i Gminy  

Wodzisław, pani Renata Koziara Sekretarz Miasta i Gminy Wodzisław – 

Wiceprzewodnicząca Rady Powiatu Jędrzejowskiego, pani Zdzisława Kowalska Skarbnik 

Miasta i Gminy Wodzisław, oraz  kierownicy i pracownicy merytoryczni  urzędu ( listy 

obecności – załączniki Nr 2,3,4, 5 do protokołu).  

Przyjęty porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 
2. Powołanie sekretarza obrad. 
3. Przyjęcie porządku obrad. 
4. Przyjęcie protokołu z obrad poprzedniej sesji. 
5. Sprawozdanie z działalności Burmistrza w okresie międzysesyjnym. 
6. Informacja o interpelacjach i zapytaniach radnych.  
7. Podjęcie uchwał w sprawie: 

a) zmian budżetu i w budżecie  Miasta i Gminy Wodzisław na 2022 rok, 

b) zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Miasta i Gminy Wodzisław na lata 
2022-2032, 
c) określenia trybu postępowania o udzielenie dotacji z budżetu Gminy Wodzisław dla 
podmiotów niezaliczanych do sektora finansów publicznych i niedziałających w celu 
osiągnięcia zysku, na zadania inne niż określone w ustawie o działalności pożytku 
publicznego i wolontariacie, sposobu rozliczania dotacji oraz sposobu kontroli 
wykonania zadania, 
d) oceny sytuacji ekonomiczno- finansowej Gminnego Ośrodka Zdrowia                                
w Wodzisławiu,  
e) wyrażenia zgody na sprzedaż w trybie ustnego przetargu nieograniczonego 
nieruchomości położonej na terenie Gminy Wodzisław,  
f) wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości w trybie przetargu ustnego 
nieograniczonego położonych na terenie Gminy Wodzisław,  
g) wyrażenia zgody na sprzedaż w trybie ustnego przetargu nieograniczonego 
nieruchomości położonej na terenie Gminy Wodzisław,  
h) wyrażenia zgody na ustanowienie służebności przesyłu nieruchomości stanowiącej 
własność Gminy Wodzisław,  
i) przyjęcia rezygnacji członka Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Wodzisławiu,  
j) uzupełnienia składu osobowego Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Wodzisławiu, 
k) rozpatrzenia skargi na Burmistrza Miasta i Gminy Wodzisław.   

8. Wolne wnioski i informacje, sprawy różne. 

9.  Zamknięcie obrad sesji. 

 

Pkt.1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 

Czterdziestą piątą obecnej kadencji Rady Miejskiej w  Wodzisławiu otworzył Przewodniczący  

Rady pan Leszek Krzelowski  wypowiadając formułę „Wysoka Rado! Otwieram czterdziestą 

piątą sesję Rady Miejskiej w Wodzisławiu obecnej kadencji”. Radni potwierdzili elektronicznie 
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swoją obecność- załącznik 6 do protokołu.   

Pkt.2. Powołanie sekretarza obrad.  

Na sekretarza obrad przewodniczący rady zaproponował radną Justynę Królikowską. 

Innych propozycji nie zgłoszono. 

Sekretarzem obrad została radna Justyna Królikowska.  

Pkt.3. Przyjęcie porządku obrad. 

Pytań ani uwag nie było. 

Przewodniczący rady zarządził przeprowadzenie jawnego głosowania imiennego                    

w sprawie przyjęcia porządku obrad– załącznik  z głosowania nr 7 do protokołu.  

Poinformował, że w głosowaniu  brało udział 12 radnych. Za głosowało    12 radnych, 

wstrzymujących 0, przeciw 0.  Stwierdził, że porządek obrad został przyjęty.  

Pkt. 4. Przyjęcie protokołu z obrad poprzedniej sesji. 

 

Przewodniczący rady poinformował zebranych, że projekt protokołu z obrad sesji                        

Nr XLIV/2022 z dnia 29 czerwca 2022 roku był dostępny w biurze rady oraz na stronie BIP 

urzędu. Do chwili rozpoczęcia dzisiejszej sesji nie wpłynęły żadne uwagi ani poprawki.   

Pytań ani uwag nie zgłoszono. 

Przewodniczący rady stwierdził, że protokół  został przyjęty. 

 

Pkt. 5.Sprawozdanie z działalności Burmistrza w okresie międzysesyjnym. 

Sprawozdanie przedstawił pan Burmistrz – sprawozdanie stanowi załącznik nr 8 do 

protokołu.  

W swoim wystąpieniu pan burmistrz szczególną uwagę zwrócił planowaną rewitalizację 

zbiornika wodnego Brzezie. Omówił min. zakres prac jaki będzie wykonywany. 

 

Radny Adam Zieleniec zwrócił się z pytaniem ile kosztowała godzina występu zespołu Boys- 

występ na Dniach Wodzisławia. 

 

Pan burmistrz poinformował, ze bez sponsorów min. firmy Nexera, która przekazała przeszło 

10.000zł. nie udało by się zorganizować tego przedsięwzięcia. Pan burmistrz podziękował 

wszystkim, którzy włączyli się w organizacje tej imprezy. 

 

Przewodniczący rady odnosząc się do informacji zawartej w sprawozdaniu dot. modernizacji 

ujęć wody poinformował,  że ostatnio wystąpiło skażenie wody bakterią coli na ujęciu                        

w Mierzawie, które zasila szkołę i osiedle Przyłęczek i pytał jakie działania zostaną podjęte 

aby nie dochodziło do takiej sytuacji. Następnie pan przewodniczący pytał, co z miejscami 

postojowymi na osiedlu w Przyłęczku, na jakim etapie jest dobudowa oświetlenia ulicznego 

oraz kto obecnie pełni obowiązki dyrektora Gminnej Biblioteki Publicznej w Wodzisławiu.  

 

Pan burmistrz zauważył, że pan przewodniczący zna odpowiedzi na wszystkie zadane przez 

niego pytania ale postara się udzielić odpowiedzi wszystkim zainteresowanym. Zwrócił 
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uwagę, że pan przewodniczący  może również osobiście przekazywać  informacje swoim 

mieszkańcom. 

Odnośnie pytania dot. : 

- sieci wodociągowej w Mierzawie zauważył, że po części udzielił już odpowiedzi na to 

pytanie w sprawozdaniu. Wyjaśnił, że inwestycje dot. modernizacji sieci wodociągowych są 

bardzo kosztowne, na  terenie naszej gminy jest ona w złym stanie, mamy 10 ujęć, które 

trzeba połączyć,  a tak naprawdę inwestycji tych nie widać. Dlatego złożono wniosek                        

o pozyskanie środków zewnętrznych gdyż inaczej nie da się zrealizować tych zadań, 

 

- dobudowy oświetlenia ulicznego zauważył, że w ostatnim czasie wymieniono oprawy, 

dodatkowo zawieszono jeszcze 50 lamp,  są plany dalszej rozbudowy i wyodrębnione środki 

budżetowe na ten cel. Zauważył, że nasza gmina jest w gronie 23 instytucji będących                    

w grupie zakupowej energii i należy mieć na uwadze, że cena energii od nowego roku  

wzrośnie z kwoty  0,53zł. za kw do 1,84zł. Nasza gmina przy dzisiejszym wolumenie 

zużywania energii musi wygospodarować środki finansowe oraz wprowadzić oszczędności,  

na początek rezygnując z włączania oświetlenia w godzinach porannych gdyż na podstawie 

obecnego łącznego zużycia trzeba będzie zapłacić o 1,5 mln.zł. więcej za energię. Trzeba 

zwrócić uwagę, że tyle samo mamy dochodów z podatku rolnego czy podatku od 

nieruchomości. Dlatego inwestycje dot. oświetlenia ulicznego będziemy realizować w ramach 

możliwości finansowych. Zapewnił, że złożono wnioski do PGE dot. uzgodnienia  dobudowy 

oświetlenia. Gdy wydane zostaną zgody to w pierwszej kolejności zostaną wykonane 

najpilniejsze odcinki, 

 

- powierzenia obowiązków dyrektora GBP pan burmistrz wyjaśnił, że sprawa ta jest jeszcze 

przed nami, 

 

- miejsc postojowych w miejscowości Przyłęczek poinformował, że przeprowadzone zostały 

pomiary geodezyjne, ma być przekazany protokół do starostwa. Wyjaśnił, że prace 

geodezyjne musiały być przeprowadzone ponieważ jest tam grunt gminny i wspólnoty, nie 

było wydzielonej drogi wewnętrznej i  aby ją  wybudować trzeba spełnić odpowiednie wymogi 

dot. min. odległości od budynku czy ppoż. Obecnie są już wskazane punkty graniczne, są 

środki w budżecie na ten cel  i w tym roku przystąpimy do realizacji tego zadania. 

 

Przewodniczący rady zwrócił się z pytaniem do radcy prawnego urzędu jak długo może 

funkcjonować biblioteka bez dyrektora czy osoby pełniącej te obowiązki.  

 

Radca prawny urzędu zauważył, że mając na uwadze dzisiejsza datę powołanie powinno 

nastąpić ponieważ trzeba wypłacić wynagrodzenia pracownikom. Dlatego powinno to 

nastąpić w ciągu najbliższych dni.  

 

Przewodniczący rady zauważył, że poprzednia pani dyrektor zrezygnowała z dniem                                    

2 sierpnia.  

Radca prawny urzędu poinformował,  że zrezygnowała z dniem 8 sierpnia. Czas się kończy                   

i trzeba powołać dyrektora lub p.o. jego  obowiązki tj. bezwzględnie do końca miesiąca.   

Więcej pytań ani uwag nie było. 

 



4 
 

Pkt. 6. Informacja o interpelacjach i zapytaniach radnych. 

 

Nikt z radnych nie złożył interpelacji ani zapytania.  

Przewodniczący rady zwrócił się do pani Barbary Kałka dyrektora Przedszkola 

Samorządowego w Wodzisławiu, która z dniem 31 sierpnia odchodzi na emeryturę                          

i w imieniu samorządu Miasta i Gminy Wodzisław  podziękował  jej długoletnią pracę na 

rzecz lokalnego społeczeństwa. Gratulował dotychczasowych sukcesów zawodowych                          

i życzył zdrowia, zasłużonego odpoczynku oraz spełnienia marzeń, a następnie wręczył 

okolicznościowe kwiaty. 

 

Głos zabrała pani Barbara Kałka i podziękowała wszystkim za współpracę tj. radnym, 

członkom Komisji Oświaty Kultury i Sportu obecnej jak i poprzednich kadencji. Życzyła 

wszystkim aby ich praca na zajmowanych  stanowiskach dawała im tyle satysfakcji i radości 

co jej. 

Przewodniczący rady ogłosił 10 min. przerwę.  

 

Pkt.7. Podjęcie uchwał w sprawie: 
 
Przewodniczący rady poinformował, że projekty uchwał były omawiane na posiedzeniu 
Komisji Rozwoju Gospodarczego i Finansów i otrzymały pozytywne opinie- opinie stanowią 
załącznik nr 9 i 10 do protokołu.  
 
a) projekt uchwały w sprawie  zmian budżetu i w budżecie  Miasta i Gminy Wodzisław na 

2022 rok, projekt uchwały przedstawiła pani skarbnik  (projekt stanowi załącznik nr 11  do 

protokołu).  

Pytań ani uwag nie było. 

Przewodniczący rady zarządził  przeprowadzenie jawnego głosowania imiennego- załącznik 

nr 12 do protokołu. 

W głosowaniu brało udział 12 radnych. Za głosowało 12 radnych, przeciw 0, wstrzymujących 

się 0. 

Przewodniczący Rady stwierdził, że rada miejska podjęła uchwałę –– Nr XLV/427/2022 

- w sprawie zmian budżetu i w budżecie  Miasta i Gminy Wodzisław na 2022 rok. 

 

b) projekt uchwały w sprawie  zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Miasta i Gminy 

Wodzisław na lata 2022-2032, projekt uchwały przedstawiła pani skarbnik  (projekt stanowi 

załącznik nr 13  do protokołu).  

Pytań ani uwag nie było. 

Przewodniczący rady zarządził  przeprowadzenie jawnego głosowania imiennego- załącznik 

nr 14 do protokołu. 

W głosowaniu brało udział 12 radnych. Za głosowało 12 radnych, przeciw 0, wstrzymujących 

się 0. 

Przewodniczący Rady stwierdził, że rada miejska podjęła uchwałę –– Nr XLV/428/2022 
- w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Miasta i Gminy Wodzisław na 
lata 2022-2032. 
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c) projekt uchwały w sprawie  określenia trybu postępowania o udzielenie dotacji z budżetu 

Gminy Wodzisław dla podmiotów niezaliczanych do sektora finansów publicznych                                   

i niedziałających w celu osiągnięcia zysku, na zadania inne niż określone w ustawie                           

o działalności pożytku publicznego i wolontariacie, sposobu rozliczania dotacji oraz sposobu 

kontroli wykonania zadania, projekt uchwały przedstawiła pani skarbnik  (projekt stanowi 

załącznik nr 15  do protokołu).  

Pytań ani uwag nie było. 

Przewodniczący rady zarządził  przeprowadzenie jawnego głosowania imiennego- załącznik 

nr 16 do protokołu. 

W głosowaniu brało udział 12 radnych. Za głosowało 12 radnych, przeciw 0, wstrzymujących 

się 0. 

Przewodniczący Rady stwierdził, że rada miejska podjęła uchwałę –– Nr XLV/429/2022 
- w sprawie określenia trybu postępowania o udzielenie dotacji z budżetu Gminy 
Wodzisław dla podmiotów niezaliczanych do sektora finansów publicznych                                      
i niedziałających w celu osiągnięcia zysku, na zadania inne niż określone w ustawie                    
o działalności pożytku publicznego i wolontariacie, sposobu rozliczania dotacji oraz 
sposobu kontroli wykonania zadania. 
 
 
d) projekt uchwały w sprawie  oceny sytuacji ekonomiczno- finansowej Gminnego Ośrodka 

Zdrowia w Wodzisławiu, projekt uchwały przedstawił pan Marcin Bekier dyrektor Gminnego 

Ośrodka Zdrowia w Wodzisławiu  (projekt stanowi załącznik nr 17  do protokołu).  

Pytań ani uwag nie było. 

Przewodniczący rady zarządził  przeprowadzenie jawnego głosowania imiennego- załącznik 

nr 18 do protokołu. 

W głosowaniu brało udział 12 radnych. Za głosowało 12 radnych, przeciw 0, wstrzymujących 

się 0. 

Przewodniczący Rady stwierdził, że rada miejska podjęła uchwałę –– Nr XLV/430/2022 
- w sprawie oceny sytuacji ekonomiczno- finansowej Gminnego Ośrodka Zdrowia                     
w Wodzisławiu. 
 
e) projekt uchwały w sprawie  wyrażenia zgody na sprzedaż w trybie ustnego przetargu 

nieograniczonego nieruchomości położonej na terenie Gminy Wodzisław (działka nr 1519/9 

obręb Wodzisław), projekt uchwały przedstawiła pani Dorota Krasińska inspektor d.s. 

gospodarki majątkiem gminy (projekt stanowi załącznik nr 19  do protokołu).  

Pytań ani uwag nie było. 

Przewodniczący rady zarządził  przeprowadzenie jawnego głosowania imiennego- załącznik 

nr 20 do protokołu. 

W głosowaniu brało udział 12 radnych. Za głosowało 11 radnych, przeciw 0, wstrzymujących 

się 1. 

Przewodniczący Rady stwierdził, że rada miejska podjęła uchwałę –– Nr XLV/431/2022 
- w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż w trybie ustnego przetargu 
nieograniczonego nieruchomości położonej na terenie Gminy Wodzisław. 
 
f) projekt uchwały w sprawie  wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości w trybie przetargu 

ustnego nieograniczonego położonych na terenie Gminy Wodzisław ( działka nr 434/1 obręb 

Mierzawa, działka 1/167 obręb Przyłęczek), projekt uchwały przedstawiła pani Dorota 
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Krasińska inspektor d.s. gospodarki majątkiem gminy (projekt stanowi załącznik nr 21  do 

protokołu).  

Pytań ani uwag nie było. 

Przewodniczący rady zarządził  przeprowadzenie jawnego głosowania imiennego- załącznik 

nr 22 do protokołu. 

W głosowaniu brało udział 12 radnych. Za głosowało 11 radnych, przeciw 0, wstrzymujących 

się 1. 

Przewodniczący Rady stwierdził, że rada miejska podjęła uchwałę –– Nr XLV/432/2022 
- w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości w trybie przetargu ustnego 
nieograniczonego położonych na terenie Gminy Wodzisław. 
 
g) projekt uchwały w sprawie  wyrażenia zgody na sprzedaż w trybie ustnego przetargu 

nieograniczonego nieruchomości położonej na terenie Gminy Wodzisław ( działka nr 9/18 

obręb Przyłęczek), projekt uchwały przedstawiła pani Dorota Krasińska inspektor d.s. 

gospodarki majątkiem gminy (projekt stanowi załącznik nr 23  do protokołu).  

Pytań ani uwag nie było. 

Przewodniczący rady zarządził  przeprowadzenie jawnego głosowania imiennego- załącznik 

nr 24 do protokołu. 

W głosowaniu brało udział 12 radnych. Za głosowało 12 radnych, przeciw 0, wstrzymujących 

się 0. 

Przewodniczący Rady stwierdził, że rada miejska podjęła uchwałę –– Nr XLV/433/2022 
- w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż w trybie ustnego przetargu 
nieograniczonego nieruchomości położonej na terenie Gminy Wodzisław. 
 
 
h) projekt uchwały w sprawie  wyrażenia zgody na ustanowienie służebności przesyłu 

nieruchomości stanowiącej własność Gminy Wodzisław, projekt uchwały przedstawiła pani 

Dorota Krasińska inspektor d.s. gospodarki majątkiem gminy (projekt stanowi załącznik                    

nr 25  do protokołu). 

  

Radny Hubert Galiński odniósł się do zapisów w paragrafie 1 punkt 2 dot. polegania 

służebności min. na rozbudowie i pytał radcę prawnego urzędu czy można wykreślić to 

słowo.  

 

Radca prawny urzędu poinformował, że można tak zrobić ale czy PGE będzie tym 

zainteresowane. Dodał, że PGE i tak będzie musiało mieć wydaną  zgodę na rozbudowę. 

 

Radny Hubert Galiński zwrócił się do burmistrza i pytał, czy zadanie będzie dot. samego 

wejścia na teren czy też rozbudowy. Obecnie mamy jedną linię, ale gdy PGE zdecyduje to 

może być rozbudowa o kolejne. 

 

Pan burmistrz zauważył, ze można to przeanalizować ale obecnie nie widzi problemu aby 

służebność przesyłu była ustanowiona w takim kształcie. Nad uwagą radnego można się 

zastanawiać później. 

 

Radny Hubert Galiński zauważył, że gdy uchwała będzie podjęta to PGE będzie miało 

możliwość rozbudowy.  
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Przewodniczący rady ogłosił 5 min. przerwę techniczną. 

 

Po przerwie o godz. 1106 obrady opuścił radny Stanisław Skalmierski.  

 

Więcej pytań ani uwag nie było. 

Przewodniczący rady zarządził  przeprowadzenie jawnego głosowania imiennego- załącznik 

nr 26 do protokołu. 

W głosowaniu brało udział 10 radnych. Za głosowało 9 radnych, przeciw 0, wstrzymujących 

się 0, przewodniczący rady nie brał udziału w głosowaniu. 

Przewodniczący Rady stwierdził, że rada miejska podjęła uchwałę –– Nr XLV/434/2022 
- w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie służebności przesyłu nieruchomości 
stanowiącej własność Gminy Wodzisław. 
 
 
i) projekt uchwały w sprawie  przyjęcia rezygnacji członka Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej 

w Wodzisławiu, projekt przedstawiła sekretarz obrad radna Justyna Królikowska (projekt 

stanowi załącznik nr 27  do protokołu).  

Pytań ani uwag nie było. 

Przewodniczący rady zarządził  przeprowadzenie jawnego głosowania imiennego- załącznik 

nr 28 do protokołu. 

W głosowaniu brało udział 11 radnych. Za głosowało 11 radnych, przeciw 0, wstrzymujących 

się 0. 

Przewodniczący Rady stwierdził, że rada miejska podjęła uchwałę –– Nr XLV/435/2022 
- w sprawie przyjęcia rezygnacji członka Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej                               
w Wodzisławiu. 
 
j) projekt uchwały w sprawie  uzupełnienia składu osobowego Komisji Rewizyjnej Rady 

Miejskiej w Wodzisławiu, projekt przedstawiła sekretarz obrad radna Justyna Królikowska 

(projekt stanowi załącznik nr 29  do protokołu).  

Pytań ani uwag nie było. 

Przewodniczący rady zarządził  przeprowadzenie jawnego głosowania imiennego- załącznik 

nr 30 do protokołu. 

W głosowaniu brało udział 11 radnych. Za głosowało 11 radnych, przeciw 0, wstrzymujących 

się 0. 

Przewodniczący Rady stwierdził, że rada miejska podjęła uchwałę –– Nr XLV/436/2022 
- w sprawie uzupełnienia składu osobowego Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej                            
w Wodzisławiu. 
 
k) projekt uchwały w sprawie  rozpatrzenia skargi na Burmistrza Miasta i Gminy Wodzisław,  

projekt przedstawiła przewodnicząca Komisji Skarg, Wniosków i Petycji radna Edyta Kruk 

(projekt uchwały  stanowi załącznik nr 31  do protokołu, opinia komisji stanowi załącznik                    

nr 32 do protokołu).  

 

Radny Przemysław Nowak poinformował, że posiedzeniu komisji Skarg Wniosków i Petycji 

pan mecenas poinformował, że radni nie mogą mieć dostępu do danych dot. wynagrodzeń 

kierowników jednostek i pytał, czy rzeczywiście tak jest. 
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Radca prawny wyjaśnił, ze wyraził wtedy takie stanowisko z ostrożności gdyż nie miał 

pewności i gdyby dane takie nie powinny,  a zostały ujawnione  to nie dało by się już tego 

cofnąć. Poinformował, że przeanalizował temat i może stwierdzić, że dane te mogą być 

ujawnione na podstawie ustawy o dostępie do informacji publicznej. 

 

Radny Przemysław Nowak wyjaśnił, że pyta o tą sprawę gdyż na posiedzeniu komisji 

poinformowano, że wynagrodzenie nowej pani dyrektor zostało znacząco podniesione                         

w stosunku do poprzedniczki. Dlatego na dzisiejszej sesji chciałby się dowiedzieć o jaką 

kwotę wynagrodzenie to wzrosło gdyż jak się okazało poprzednia pani dyrektor po 30 latach 

pracy miała niższe wynagrodzenie niż nowa pani dyrektor. 

 

Głos zabrał pan burmistrz i zwrócił si z pytaniem do mecenasa czy wynagrodzenia skarbnika 

i sekretarza też są jawne. 

 

Radca prawny urzędu potwierdził, że są jawne. 

 

Pan burmistrz wyjaśnił, że zwiększenie wynagrodzenia pani dyrektor zbiegła się ze zmianą 

tzw. ustawy kominowej i wszystkie samorządy musiały podjąć uchwały w sprawie 

wynagrodzenia wójtów, burmistrzów i prezydentów. Regulacjom podlegały również diety 

radnych i sołtysów- nasza rada nie podjęła wtedy uchwały o podwyżce swoich diet. We 

wszystkich samorządach odbywało się to jednocześnie. Przepis ten uwalniał również płace 

dla skarbników i był również podstawą do znacznej podwyżki płac osób decyzyjnych                           

w urzędzie. Decyzja w tej sprawie została podjęta i płace zostały podwyższone. 

Podwyższono diety sołtysów, wynagrodzenia burmistrza, skarbnika, sekretarz, kierowników                      

i biblioteka nie była tu wyjątkiem. 

 

Radny Przemysław Nowak podkreślił, że nie zgadza się z wypowiedzią pana burmistrza 

gdyż ustawa nie zobowiązywała go do podwyższenia wynagrodzenia omawianego 

stanowiska. Pytał, kto robi tak, ze nowemu pracownikowi bez doświadczenia i stażu podnosi 

na dzień dobry pensję. Stwierdził, że jest to dla niego dziwne i nadal podtrzymuje swój  

wniosek  aby na dzisiejszej sesji przekazana została informacja o ile wzrosło wynagrodzenie 

nowej dyrektor BBP w porównaniu do poprzedniej.  

 

Przewodniczący rady zwrócił się do pani sekretarz aby w punkcie sprawy różne pani 

kadrowa odpowiedziała na to pytanie.  

 

Więcej pytań ani uwag nie było. 

Przewodniczący rady zarządził  przeprowadzenie jawnego głosowania imiennego- załącznik 

nr 33 do protokołu. 

W głosowaniu brało udział 11 radnych. Za głosowało 11 radnych, przeciw 0, wstrzymujących 

się 0. 

Przewodniczący Rady stwierdził, że rada miejska podjęła uchwałę –– Nr XLV/437/2022 
- w sprawie rozpatrzenia skargi na Burmistrza Miasta i Gminy Wodzisław. 
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Pkt. 11. Wolne wnioski i informacje, sprawy różne. 

Przewodniczący rady poinformował, że do biura rady do wiadomości wpłynęło pismo Banku 

Spółdzielczego w Wodzisławiu w sprawie poruszonej przez pana burmistrza na sesji w dniu 

29 czerwca b.r, a następnie odczytał przedmiotowe pismo ( pismo stanowi załącznik nr 34 

do protokołu).  

Głos zabrał pan burmistrz i poinformował, że kwestia rozliczeń finansowych nie tylko gminy 

jest rozpatrywana publicznie nad czym ubolewa po raz drugi, chociaż zarówno burmistrz                     

i prezes mają siedziby w tym samym budynku, przy czym pan prezes jest młodszy. Pierwszy 

raz temat ten był poruszony w przypadku Mleczarni. Nie chce wracać do tej sprawy,  gdy 

ktoś chce może to sprawdzić ale myśli, że do tego tematu  na pewno będzie się jeszcze 

wracać. Poinformował, że ubolewa nad tym, że pan prezes pisze do rady i życzy sobie 

upubliczniania tej sprawy co według niego jest w złym tonie ponieważ dzieli ich tylko jedno 

piętro różnicy. Podkreślił, że z podatków każdego mieszkańca środki wpływają do Banku 

Spółdzielczego w Wodzisławiu. Środki budżetowe przyjęte przez radę w wysokości ok.                      

52 mln.zł. są „przepuszczane” przez BS w Wodzisławiu. Dlatego również  poprosi pana 

prezesa o informację tj. pójdzie  tą samą drogą co on i wyjdzie mu naprzeciw -  jest na to 

gotowy i to robi z podniesiona głową. Następnie stwierdził, że należy porównać umowy 

kredytowe naszego banku w porównaniu do innych banków spółdzielczych jak również jaka 

jest oferta dla urzędu i mieszkańców gminy. Pan burmistrz podkreślił, że w piśmie jest kilka 

nieprawd. Pierwsza z nich dot. obsługi bankowej urzędu, która trwa nieprzerwanie od 

kilkudziesięciu lat i zwrócił się do pani skarbnik z pytaniem czy jest to prawda. 

Pani skarbnik potwierdziła, że jest to prawda. 

Pan burmistrz wyraził zdziwienie i pytał, kto w 2019 roku prowadził obsługę kredytową.  

Pani skarbnik wyjaśniła, że bank prowadzi obsługę rachunków, a obsługa kredytowa nią nie 

jest. 

Pan burmistrz przyznał, że niech tak będzie ale skupiamy się na szczegółach i poinformował, 

że obsługę bankową rozumie bardzo szeroko również w zakresie rachunku udzielanego 

kredytu.  Następnie odniósł się do 2019 roku i wyników przetargu na obsługę  kredytu gdzie 

BS w Wodzisławiu przedstawił ofertę w wysokości  282.000zł. czyli o 75.000zł. więcej niż 

najtańsza oferta. Następnie poinformował, że obecna umowa na obsługę bankową ze 

stycznia  2021 roku nie obejmuje przelewów natychmiastowych. Stwierdził, że jest w stanie 

przeprosić za to, ze nie znał tej umowy w szczegółach. Jeśli umowa jednak nie zawierała 

tego zapisu, a chcemy ze sobą współpracować to z informacji inspektora d.s. zamówień 

publicznych wynika, że umowa może obejmować w/w usługę. Wyjaśnił, że problem jaki 

zaistniał dot. nie przelania w terminie środków wadium firmy, która złożyła ofertę                                       

w wysokości środków zabezpieczonych w budżecie i nie można było rozstrzygnąć tej oferty. 

Stwierdził, że można te sprawy wyjaśnić, załatwić i się porozumieć zwłaszcza, że będziemy 

rozpisywać przetarg na kolejne lata  obsługi bankowej. Pan burmistrz poinformował, że 

polecił pani skarbnik przygotowanie informacji o wysokości marży, prowizji i innych opłat 

okołobankowych, które są realizowane przez nasz bank -w którym również ma rachunek -                      

w porównaniu do innych tego typu placówek. Prosił aby sprawdzić jak wygląda obsługa 

kredytowa, wysokość oprocentowania. Należy mieć również na uwadze, że gmina ma środki 

na odrębnych rachunkach bankowych gdzie są one przechowywane i jest ciekawe jaka 

część  obrotów banku stanowią pieniądze pozyskane za ich obsługę. Jeśli tak jest to należy 
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mieć na uwadze, że urząd jest szczególnym klientem, a nie petentem, klientem wyjątkowym                       

i powinno się go traktować w sposób wyjątkowy, a gdy tak nie jest to będziemy się 

zastanawiać co dalej.   

Radny Adam Zieleniec odnosząc się do pisma banku stwierdził,  ze w dniu dzisiejszym pan 

burmistrz załagodzi spór i będzie to w takim tonie jak przedstawił to prezes i wiceprezes 

banku i pan burmistrz przeprosi  za swoje wypowiedzi na forum publicznym gdyż jak mówi 

powiedzenie „niedobry jest ten ptak który swoje gniazdo kale”. Zauważył, że jest to nasz 

bank, społeczności naszej gminy, a burmistrz wypowiadał się o nim  nie posiadając 

dokładnych informacji. Nie jest to pierwszy przypadek burmistrza oraz sytuacja, że nie 

przeprosił. Zwrócił uwagę na wypowiedź burmistrza, ze zajmie się sprawą banku i wyjaśnił, 

że nie może tego zrobić bo bank działa jako spółdzielnia gdzie najwyższą władzą jest walne 

zgromadzenie, a później rada nadzorcza, zarząd i burmistrz nie może tu o niczym 

decydować i są to tylko jego górnolotne słowa. Radny stwierdził, że burmistrz być może nie 

popełnił błędu ale jego wypowiedź na sesji mogła źle wpłynąć na wizerunek banku, o który 

również powinien dbać. W dzisiejszym wystąpieniu pan burmistrz wymienił wysokości ofert 

innych banków i nie wie czy jest to dopuszczalne. Następnie radny poruszył temat ostatniej 

sesji i wypowiedź pana burmistrza skierowaną pod jego adresem tj.” czy jest wierzący czy 

nie” podkreślił, że nic do tego burmistrzowi, bo jeżeli nie to będą wyciągane konsekwencje 

dalej idące bo na takie zachowanie nie może sobie pozwolić. Dodał, że na poprzedniej sesji 

był przygotowany na zadanie pytań dot. sfery prywatnej burmistrza ale doszedł do wniosku, 

że nie będzie się poniżał do jego poziomu.  

Przewodniczący rady zwrócił się do pani sekretarz o informację jaką miała przygotować pani 

kadrowa.  

Na posiedzenie przyszła pani Marzena Krawiec kadrowa urzędu i pytała jakie jest konkretne 

pytanie, na które ma odpowiedzieć. 

Radny Przemysław Nowak pytał, jaka jest różnica w wynagrodzeniu między dyrektorami 

biblioteki.  

Kadrowa urzędu zwróciła się z pytaniem do radcy prawnego urzędu czy może ujawnić kwoty 

brutto nie wgłębiając się w szczegóły np. informując o wysokości dodatku stażowego.  

Radca prawny urzędu poinformował,  że wszystkie te dane są jawne.  

Kadrowa urzędu poinformowała, że p.o. dyrektor w chwili powierzenia obowiązków otrzymała 

kwotę brutto 4.500zł., przy czym kwota brutto poprzedniej pani dyrektor wynosiła 4.888zł. 

czyli była większa o 388zł.  

Radny Adam Zieleniec zauważył, że poprzednia pani dyrektor miała 20% dodatku 

stażowego.  

Pani kadrowa wyjaśniła, że podała kwoty brutto nie porównując dokładnie składników.  

Radny Adam Zieleniec poinformował, że radnych bardziej by interesowała kwota netto.  

Pani kadrowa zauważyła, że teraz nie ma takich danych. 

Przewodniczący rady pytał, czy radnych satysfakcjonuje taka odpowiedź.  
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 Radny Adam Zieleniec  zauważył, że kwota netto w wysokości 4.500zł. będzie wyższa od 

kwoty 4.888zł. brutto… 

Pani kadrowa wyjaśniła, że każdy pracownik, który przychodzi do pracy ma różny dodatek 

stażowy, a są tacy, który go nie mają. 

Radny Przemysław Nowak pytał, jaka była kwota wynagrodzenia pani Puto bez dodatku 

stażowego.  

Przewodniczący rady zaproponował, aby pani kadrowa udzieliła odpowiedzi na piśmie.  

Pani kadrowa poinformowała, że wynagrodzenie pani Puto bez dodatku stażowego wynosiło 

4.204zł.  

Radny Przemysław Nowak stwierdził, że wynagrodzenie zasadnicze pani Puto było niższe. 

Radny Hubert Galiński pytał, jakie są jeszcze inne składniki.  

Pani kadrowa poinformowała,  że jest jeszcze dodatek funkcyjny. 

Przewodniczący rady zamknął dyskusję w tym temacie. Prosił aby pani kadrowa 

przedstawiła informację w tej sprawie na piśmie. 

Pkt. 12. Zamknięcie obrad sesji. 

Po wyczerpaniu porządku obrad i głosów w dyskusji Przewodniczący Rady Miejskiej              

w Wodzisławiu pan Leszek Krzelowski podziękował wszystkim za udział w sesji i zamknął 

obrady wypowiadając formułę –„ Wysoka Rado! – zamykam czterdziestą piątą, sesję Rady 

Miejskiej w  Wodzisławiu obecnej kadencji”. Na tym protokół zakończono i podpisano. 

Nagranie sesji stanowi załącznik nr 35 do protokołu.  

 

         Protokolant                                    Przewodniczący Rady Miejskiej 

            w Wodzisławiu 

/ Aleksandra Adamska /                                

      / Leszek Krzelowski / 

 


